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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2859 Licensjakt på säl

De svenska sälpopulationerna har under de senaste decennierna ökat i snabb 
takt. Det har haft stor direkt påverkan på det yrkesmässiga fisket genom sälens 
påverkan på fiskpopulationerna. I Naturvårdsverket senaste jakttidsöversyn 
föreslår därför myndigheten att det ska införas populationsreglerande licensjakt 
på knubbsäl i jaktförordningen samt att licensjakt på gråsäl ska införas 
permanent i jaktförordningen. På så sätt kan enligt Naturvårdsverket de skador 
som sälen orsakar förväntas minska. 

Trots Jakttidsutredningens förslag och trots att det gått nästan ett år sedan 
utredningen lämnades över till regeringen så fanns ingen av åtgärderna ovan 
med i den jaktförordningsändring som regeringen fattade beslut om i förra 
veckan. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Har statsrådet för avsikt att göra några ändringar i jaktförordningen för att 
minska de skador som säl orsakar för svenskt yrkesfiske? 

………………………………………

Ulrika Heie (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-12
Besvaras senast
2021-05-19 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


